

客戶服務部搬遷通知 (2024年02月26日起生效)

尊敬的客戶:

感謝廣大客戶對國泰君安國際一直以來的支持!為配合財富管理業務發展,本司客戶服務部將於**2024年2月26日(星期一)**起,遷往**香港中環德輔道中68號萬宜大廈14樓**。

客戶服務熱線: 40080 95521/ (852)2509 7524及電郵: customer.service@gtjas.com.hk將維持不變,我們將繼續致力為每一位客戶提供優質的客戶服務。敬請留意!

如有任何疑問,歡迎隨時與客戶服務部聯絡(熱線: 40080 95521/ (852) 2509 7524)。

國泰君安證券(香港)有限公司日期: 2024年02月19日

Customer Service Department Relocation Notice (With effect from 26 February 2024)

Dear Clients,

Thank you for your continued support of Guotai Junan International. To cope with the development of our wealth management business, our Customer Service Department will be relocated to <u>14/F, Man Yee Building, 68 Des Voeux Road Central, Hong Kong</u> with effect from <u>26 February 2024 (Monday)</u>.

The Customer Service Hotline: 40080 95521/ (852)2509 7524 and email: customer.service@gtjas.com.hk will remain unchanged, and we will continue to provide quality customer service to each and every one of our clients.

Should you have any questions, please feel free to contact our Customer Services Department (Hotline: 40080 95521/ (852) 2509 7524).

Guotai Junan Securities (Hong Kong) Limited 19 February 2024